
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor verspreiding. 

Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 
Naam en fractie: Marion van Roden CDA 

Datum indiening: 26 maart 2024 

Datum antwoord: 28 mei 2024 

Onderwerp: Zwerfafval overlast Keverdijk Naarden 

 

Inleiding 
N.a.v. gesprekken met de bewonersvereniging Keverdijk,  Thijssenpark, Vierhoven komt steeds het probleem zwerfaval naar 
voren.   
 
Vraag 1 
Het CDA  heeft dit probleem ook zelf geconstateerd. 
Bewoners geven aan dat er te weinig PMD en papier containers zijn en openbare prullenbakken. 
Herkent de wethouder dit probleem? 
 
Antwoord 
Het college herkent dit probleem niet. Daarnaast is het goed om aan te geven dat afvalinzameling, al dan niet gescheiden, bij 
huishoudens een taak is van de GAD. In het geval van deze vraag gaat het dan dus om de inzameling van PMD en papier. De 
openbare prullenbakken daarentegen zijn onderdeel van de openbare ruimte. Het beheer hiervan is een taak van de 
gemeente.  
 
Het papier wordt bij de laagbouw opgehaald middels kliko’s aan huis. Daarnaast zijn papiercontainers geen wijkvoorziening 
en worden deze alleen gefaciliteerd bij hoogbouw als er voldoende huishoudens hierop kunnen worden aangesloten die de 
kosten van het plaatsen van een ondergrondse papiercontainer rechtvaardigen. Wanneer hoogbouw niet is aangesloten op 
een ondergrondse container, kunnen deze huishoudens het papier gebundeld aan de weg zetten op de inzamel dag die op de 
inzamelkalender van GAD staat vermeld.  
 
Het PMD wordt bij de laagbouw opgehaald middels de oranje PMD-kliko aan huis. Voor hoogbouw wordt er vanuit de GAD op 
dit moment druk gewerkt aan het verder uitrollen van ondergrondse afvalcontainers. Hierbij wordt ook gezocht naar plekken 
voor ondergrondse PMD-containers. Daar waar dit nog niet gerealiseerd is, wordt het PMD in de bekende gele zakken 
opgehaald bij de hoog- en stapelbouw volgens de inzamelkalender. 
 
Wat betreft de openbare prullenbakken zijn er in het afgelopen jaar geen Meldingen Openbare Ruimte binnen gekomen. 
Daarnaast worden er regelmatig zwerfvuil opruimacties georganiseerd door de bewoners. Er zijn in de wijk 
zwerfvuilambassadeurs actief. Vanuit deze groepen heeft de gemeente ook nooit de suggestie gekregen voor extra openbare 
afvalbakken. 
 
Vraag 2 
Afval is een belangrijk aandachtspunt van het CDA. Er is een aantal bewoners die hebben aangegeven zij graag aan 
bronscheiding willen doen, maar dat dit nu niet goed mogelijk is. 
Kan de wethouder onderzoeken c.q. toelichten hoe het zwerfafval in deze wijk(en) zal gaan afnemen  
 
Antwoord 
De mogelijkheid tot bronscheiden en de aanwezigheid van zwerfafval zijn twee onderwerpen die in wezen los van elkaar 
staan.  
 
De afvalinzamelingvoorzieningen in de gemeente Gooise Meren voor huishoudelijk afval zijn zo ingericht dat bronscheiden 
mogelijk is. De mate waarin dit gebeurt staat of valt echter met de bereidheid van de bewoner(s) zelf.  
 
Zwerfafval vindt een oorzaak in onachtzaamheid van inwoners, volle openbare prullenbakken of bijvoorbeeld de 
afvalinzameling via zakken op straat. Deze laatste manier van inzamelen vindt in steeds mindere mate plaats. De GAD 
gebruikt nu veelal ondergrondse containers of kliko’s. Op plekken waar dit nog niet het geval is, zal dit in de komende jaren 
ook toegepast gaan worden. Kliko’s en containers zijn geen bekende veroorzakers.  
 
Zoals eerder vermeld zijn er zwerfvuilambassadeurs actief in de wijk en worden er regelmatig opruimacties georganiseerd. 
Wanneer de gemeente een toename in klachten ervaart zal hier vanzelfsprekend naar gekeken worden. Er kan dan 
bijvoorbeeld besloten worden tot het plaatsen van extra openbare vuilnisbakken. Voor nu lijkt dit nog niet nodig.   


